
Zápisnica č. 11/2024 
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 27.03.2024 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Nákup kníh ,, Chránené stromy Spiša “ 
6. Vyhodnotenie ankety za účelom prieskumu o prenájom priestorov v budove s.č. 55  
7. Prerokovanie prenájmu priestorov v budove s.č. 55 
8. Prerokovanie žiadostí o zmenu a doplnok č. 4 územného plánu obce Štôla 
9. Schválenie použitia rezervného fondu 
10. Prerokovanie rozpočtového opatrenia  
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Vladimír Mierka a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
 

2. Starosta obce p. Vladimír Mierka predložil na schválenie program 11. zasadania obecného zastupiteľstva. 
OZ schválilo program rokovania. 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
3. Starosta obce p. Vladimír Mierka určil za zapisovateľku p. Martinu Barč Pastrnákovú a za overovateľov 

zápisnice určil Mareka Pachoňa a Petra Dobeša. OZ berie na vedomie. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
4. Do návrhovej komisie boli zvolení: Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová a Ľubomír Rusnák.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
5. Žiadosť od pána Róberta Javorského o pomoc pri vydaní novej knihy ,,Chránené stromy Spiša v štyroch 

ročných obdobiach“ od autora Róberta Javorského a historika M. Števíka, záväzným prísľubom, že obec 
kúpi min. 10 výtlačkov kníh v sume cca 12-15 €/ ks.    

     Obecné zastupiteľstvo prerokovalo nákup 10 ks kníh a neschvaľuje nákup kníh ,,Chránené stromy Spiša 
      v štyroch ročných obdobiach“ 
      Pán poslanec Martin Jackovič sa vyjadril, že ako fyzická osoba kúpi 10 kníh ,,Chránené stromy Spiša  
      v štyroch ročných obdobiach“ a daruje ich obci Štôla. 

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
6. Vyhodnotenie ankety za účelom prieskumu o prenájom nebytového priestoru v budove s.č. 55. 

Referentka obce Noemi Kurpašová oboznámila prítomných s výsledkami ankety – spolu vydaných 
anketových lístkov -  198 ks. Reštaurácia získala 41 hlasov, potraviny 34 hlasov, piváreň 19 hlasov 
a denný stacionár 14 hlasov. Neplatných bolo 9 hlasov. Dňa 26.03.2024 COOP JEDNOTA POPRAD 
zrušila žiadosť o prenájom priestorov.  
Obecné zastupiteľstvo berie vyhodnotenie ankety na vedomie. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 
 
 



7. Prerokovanie prenájmu nebytového  priestoru v budove s. č. 55. Poslanci odsúhlasili prenájom 
nebytových priestorov v budove s.č. 55 - p. Grechovi na základe jeho žiadosti zo dňa 03.03.2024 na 
otvorenie pivárne, ktorá bude slúžiť  ako zariadenie pre domácich zákazníkov, tak aj pre návštevníkov 
z blízkeho i širokého okolia. Podmienky prenájmu sú nasledovné:  
                     a) uzatvoriť zmluvu o prenájme najneskôr do 30.04.2024, s účinnosťou od 01.05.2024   
                     b) výška nájomného prvé tri mesiace v sume 200,00 €/mesiac a ďalšie mesiace vo výške 
                         300,00 €/mesiac 
                     c) termín na otvorenie pivárne je od 01.07.2024 
                     d) povinnosť prepísania a platenia energií pri podpise zmluvy, najneskôr do 30.04.2024  
                         s účinnosťou  od 01.05.2024.  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
8. Prerokovanie žiadostí o zmeny a doplnoky č.4 Územného plánu obce Štôla.  
     Starosta obce informoval prítomných o spôsobe financovania, o možnosti podania žiadosti na ZaD  
      a o pracovnom stretnutí k žiadostiam. 
      Podľa  § 19 súčasného stavebného zákona náklady spojené s obstaraním územnoplánovacej  
      dokumentácie uhrádza orgán územného plánovania, ktorý ju obstaráva. Orgán územného plánovania  
      môže však požadovať čiastočnú alebo úplnú úhradu nákladov za obstaranie územnoplánovacej  
      dokumentácie od orgánov štátnej správy, orgánov samosprávnych krajov, obcí, fyzických osôb alebo  
      právnických osôb, ktorých výhradná potreba vyvolala obstaranie územnoplánovacej dokumentácie.   
      Starosta obce preto navrhol, aby podmienkou zaradenia žiadosti bolo, že  žiadateľ sa bude podieľať na     
      úhrade nákladov na obstaraní ZaD v zmysle tohto § 19 stavebného  zákona rovnakou finančnou čiastkou  
      až do úplnej výšky nákladov na obstaranie. 
      Obec môže skúsiť získať finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu a to na základe zákona NR SR 
      č. 226/2011 Z.z. o poskytovaní dotácií na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obcí, v znení  
      neskorších noviel. Obec má možnosť  požiadať Úrad pre územné plánovanie a výstavbu Slovenskej  
      republiky (Úrad) o dotáciu  na  spracovanie územnoplánovacej dokumentácie, ktorou je 

a)  územný plán mikroregiónu, 
b)  územný plán obce alebo 
c)  územný plán zóny. 

       O túto dotáciu je možné požiadať v období od 1.4.2024 do 15.4.2024. 
       Uvedený zákon zároveň upravuje postup a podmienky, ktoré je potrebné dodržať a splniť pre udelenie 
       dotácie. Dotácia pritom nie je nárokovateľná. 
       Ako oprávnené náklady zákon určuje iba náklady na spracovanie ÚPD, nie na jeho dohľad nad  
       spracovaním a jeho prerokovanie. Dotáciu môže Úrad poskytnúť do výšky 80 % oprávnených nákladov  
       v príslušnom rozpočtovom roku. O poskytnutí dotácie Úrad rozhodne do 31.5.2024 a v prípade jej 
       poskytnutia je žiadateľ povinný predložiť doklady na jej poukázanie na jeho účet do 15.11.2024. 
       Podmienkou pre pridelenie dotácie je mať schválené zadanie pre ÚPN.  
       Jednou z príloh k žiadosti o pridelenie dotácie je aj uznesenie obecného zastupiteľstva obsahujúce 
       záväzok,  že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri  
       roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie medzi Úradom a obcou. Pri nedodržaní tejto  
       podmienky obci nebudú peniaze refundované. 
       Podmienkou je, že toto uznesenie nesmie byť staršie ako tri  mesiace. 
       Nakoľko obec ide obstarávať zmeny a doplnky, ktorých predpokladaná časová náročnosť je cca do roka,  
       teda splnenie požiadavky schválenia ZaD  do troch rokov je vysoko reálne, a obec spĺňa i ostatné      
       podmienky pre poskytnutie dotácie, chce obec túto   príležitosť  poskytnutia dotácie využiť a o ňu  
       požiadať v povolenej výške oprávnených nákladov. Navrhujem preto, aby obecné zastupiteľstvo  
       podmieňujúci záväzok pre podanie žiadosti prijalo. 
       Obecné zastupiteľstvo súhlasí s podaním žiadosti o poskytnutie dotácie na spracovanie zmien  
       a doplnkov č. 4 Územného plánu obce Štôla v období od 1.4.2024 do 15.4.2024 
     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

        
       Starosta informoval o pracovnom stretnutí zo dňa 12.03.2024 s poslancami, obstarávateľkou  
       a spracovateľkou zmien a doplnkov č. 4 Územného plánu obce Štôla, kde sa analyzovali všetky prijaté 
       žiadosti.   
   
       Poslanci obecného zastupiteľstva sa vyjadrili, že žiadosti prijaté po termíne 30.11.2023  
       nebudú brať do úvahy z dôvodu, že v platnom uznesení č. 8/2023/97 je stanovený termín na podanie  
       žiadosti do 30.11.2023. Žiadosti prijaté po termíne navrhli posunúť do ďalšieho otvorenia územného  
       plánu. Starosta sa vyjadril, že tento termín nie záväzný, pretože lehota na podanie  
       žiadosti nie je zákonná lehota, s ktorou by bol spojený zánik práva, ak žiadosti nebudú podané včas. Ide  
       o poriadkovú lehotu, to znamená , ak žiadosti prišli do času faktickej realizácie zmien a doplnkov  
       územného plánu, sú akceptovateľné, čo potvrdila aj obstarávateľka zmien a doplnkov územného plánu.   
       Poslanci obecného zastupiteľstva nakoniec navrhli  zmenu uznesenia č. 8/2023/97 s termínom na   
       podanie žiadostí o zmenu a doplnenie č. 4 Územného plánu obce Štôla prijatých po 30.11.2023. 



       Prijaté žiadosti o zmeny územného plánu: 
1) zo dňa 05.03.2021 - Eva Maďarová,  OS-73/2021 Parc.č.- 1780/3 - vyňatie pozemku z extravilánu, 
                           posunutie ochranného pásma - starý cintorín 
  Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
 2) zo dňa 4.3.2021 - Valéria Lásková a MUDr. Milan Láska,  OS-72/2021, Parc.č. 1574 - zmena  
                                 územného plánu časti danej parcely so zámerom zrealizovať jednoduchú stavbu na  
                                 rekreáciu   
  Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu   
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 3) zo dňa 25.04.2023 - Valéria Lásková a MUDr. Milan Láska,  OS -98/2023 Parc. č. 1574, 1539,1538 –  
                                 zmena územného plánu daných parciel- zámer- realizovanie drobnej stavby  
  Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 4) zo dňa 12.04.2023 - Ing. Juraj Ivanega, OS-94/2023, Parc.č. 540/4 - zmena využitia pozemku za  
                                 účelom výstavby rekreačného bývania   
             Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu   
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 5) zo dňa 23.08.2023  - Ing. Marián Šeršík, OS-143/2023, zmena regulatívu zastavanosti  v chatovej  
                                 oblasti z 15% na 30%  
                    Súhlasia so zaradením, regulatív zastavanosti v chatovej osade neschvaľujú na 30 %,  
                    ale určujú na maximálne 20%, s doplnením percentuálnej zastavanosti výlučne na drobné  
                    stavby    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
 6) zo dňa 22.09.2023 - Wisage družstvo v zastúpení     IP Poprad s.r.o. - Dodatok - Dema Real s.r.o.   
                                 OS-153/2023 Parc.č. 577/2,578,579/1 - navrhovaná zmena - využitie územia –  
                                 budovy s bytovými a nebytovými priestormi, podiel nebytových priestorov max do  
                                 50% úžitkovej plochy ,  plochy s príslušenstvom k bytovým stavbám - detské  
                                 ihriská, altánky, priestorová regulácia : 4NP +P, zastav. Iz=0,35m (35%)   

                Súhlasia so zaradením so zmenami:  využitie územia na bytové priestory bude min. 50 % 
                z úžitkovej plochy, nebytové priestory max 50% z úžitkovej plochy  a zastavanosť územia 
                neschvaľujú na 35 %. Ostáva pôvodná  25% zastavanosť   

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

 7) zo dňa 06.10.2023 - Mgr. Renáta Jesenská a Peter Jesenský, OS- 164/2023, Parc.č. 991/6, 991/2 –  
                                 žiadosť o zvýšenie maximálneho koeficientu zastavanosti územia na 30%  
                    Súhlasia so zaradením, maximálny koeficient zastavanosti neschvaľujú na 30 %, ale určujú  
                    na maximálne 20%.    

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

      
8) zo dňa 19.10.2023 - JUDr. Katarína Lachká, OS-169/2023, Parc.č. 1591- TTP - žiadosť o zmenu druhu 
                                   pozemku- na zastavaná plocha a nádvorie, resp. stavebný pozemok   
                    Súhlasia so zaradením, zmena zakreslenia parcely bude rekreačná oblasť a regulatív  
                    zastavanosti určujú na maximálne 20%.    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
9) zo dňa 03.11.2023 - Peter Jakubech,  OS-173/2023, Parc.č. 1022/88 - žiadosť o zvýšenie koeficientu  
                                   maximálnej zastavanosti na 30%  
                       Súhlasia so zaradením, maximálny koeficient zastavanosti neschvaľujú na 30 %, ale určujú  
                       na maximálne 20%.    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

       
10) zo dňa 27.11.2023 - MISECO s.r.o. v zastúpení E. Láska, OS-181/2023, Parc.č. 1104, 1103-  žiadosť  
                                   o zmenu funkčného využitia  časti plochy na plochy bývania v RD a časť plochy  

  zmeniť na územia plochy výroby a skladov, konkrétne - stolárska dielňa.  
                    Súhlasia so zaradením, s doplnením príjazdovej cesty z cesty II. triedy  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 
 
 



 
     11) zo dňa 28.11.2023 - Ján Jurčo 71, OS-183/2023, Parc. Č. 1888 Návrh na doplnenie časti chýbajúcej  

                                   obecnej poľnej cesty napájajúcej sa na par.č. 772- vedúcu západne od cintorína.  
                Neposúvajú návrh do ďalšieho spracovania z dôvodu, že uvedená prístupová  
                komunikácia je už zakreslená v územnom pláne. 

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
12) zo dňa 29.11.2023 - URBÁR pozemkové spoločenstvo Štôla OS-184/2023,Parcely  KN C 1152/1  
                                   a  časť parcely KN C 1151- žiadosť o zmeny funkčného využitia predmetného  
                                   územia na plochy lesa, KN C  579/4 - žiadosť vo verejnom záujme o zmenu  
                                   funkčného využitia územia na  plochy lesa alebo verejnej zelene    
                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu   
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
     13) zo dňa 29.11.2023 - Jozef Kantor, OS-185/2023, Parcely č. 518/1, 518/3, 518/4, 515/3, 1582/2, 1584,  

                                   394/1, 763/17- žiadosť o zvýšenie percentuálnej zastavanosti na 35% z dôvodu  
                                   plánovanej prístavby na parc.č. 1584  
                     Súhlasia so zaradením a vytvorením novej zóny na danej parcele  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
14) zo dňa 30.11.2023 - DMS s.r.o. (Jaroslav Trúchly), OS-188/2023 Parc.č. 544/2 a časť parcely 1022/1  
     - žiadosť o zmenu využitia územia na plochy IBV   
                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
15) zo dňa 30.11.2023 – Ing. Mgr. Martin Mierka, PhD., č.1, OS-186-001/2023, Parc.č. 1027/8, 1027/7,  
                                     1027/1 - žiadosť o zmenu regulu z - 1+P poschodí na 2+P podlaží  
                      Súhlasia so zaradením so zmenami: nesúhlasia so zmenou na 2+P, súhlasia so zmenou  
                      na max 2-NP pre celú lokalitou č. 10 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
 16) zo dňa 30.11.2023 – Ing. Mgr. Martin Mierka, PhD., č.2, OS- 186-002/2023, Parc. č. 1548-žiadosť 
                                         o záhradkársku oblasť  

                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
17) zo dňa 30.11.2023 - Vladimír Mierka, č.1, OS-187-001/2023,Parc.č. 1590/1, 1589, 1561, 1562-  
                                    žiadosť o  rekreačnú oblasť s umiestnením 4 chatových objektov- Rb  zastavanosť 
                                    územia 25% , regula 1+P poschodí  
                    Súhlasia so zaradením, neschvaľujú zastavanosť územia 25 %,  ale určujú zastavanosť  
                    územia na maximálne 20%.    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
18) zo dňa 30.11.2023 - Vladimír Mierka č.2, OS-187-002/2023, Parc.č. 1903, 1904, 1905 - Žiadosť  
                                    o zakreslenie plochy športu a športovej vybavenosti, súčasťou územia by mala byť  
                                    budova na uskladnenie náradia / športových potrieb  
                  Neposúvajú návrh do ďalšieho spracovania  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 4 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák 

       proti: 1 – Marek Pachoň) 

 
19) zo dňa 30.11.2023 - Vladimír Mierka č.3, OS -187-003/2024, Parc.č.  1889,1890 - Žiadosť o oblasť  
                                     pre hospodárske aktivity - chov dobytka s možnosťou výstavby hosp. budovy 
                                     a budovy občianskej vybavenosti  
                    Súhlasia so zaradením so zmenami – nesúhlasia s oblasťou pre hospodárske aktivity –  
                    chov dobytka s možnosťou výstavby hospodárskej budovy a súhlasia s možnosťou výstavby  
                    budovy občianskej vybavenosti    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
20) zo dňa 18.12.2023 – Mgr. Zuzana Vargová, OS-197/2023, Parc.č. 685/3 - podnet na zosúladenie 
                                     územného plánu so skutočnosťou - z polyfunkčnej plochy preklasifikovať na 
                                     rodinne domy  
                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

 
 



21) zo dňa 30.01.2024 – Mgr. Miloš Textoris, OS-34/2023, Parc.č. 1572, 1577 – žiadosť o zmenu  
                                      funkčného využitia z „plochy záhrad“ na plochy „rekreačného bývania“ 
                        Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
22) zo dňa 31.01.2024 - Pavol Pastrnák, OS-78/2024, Parc.č.1571, 1578 - žiadosť o zmenu funkčného  
                                      využitia z "plochy záhrad" na "plochy rekreačného bývania"   
                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
23) zo dňa 14.02.2024 - Peter Pastrnák, OS-49/2024, Parc.č. 1541,- žiadosť o prekvalifikovanie z TTP na  
                                      plochy záhrad   
                     Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
24) zo dňa 08.03.2024 - Markéta Koca, OS-76/2024, Parc.č. 1203, 1204, 1205 - žiadosť o zmenu využitia  
                                      z "plochy TTP" na "plochy rekreačnej vybavenosti"  
                    Súhlasia so zaradením, určujú podmienku maximálnej zastavanosti územia 20%.    
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 
25) zo dňa 08.03.2024 - Vojenská podporná nadácia, OS-77/2024, Parc.č. 1211 - žiadosť o zmenu  
                                      využitia z "plochy TTP" na "plochy rekreačnej vybavenosti"   
                  Neposúvajú návrh do ďalšieho spracovania  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

     
26. Ďalšie návrhy starostu obce Štôla Vladimíra Mierku: 
           a) zmena polovice cintorína na športový areál - Neposúvajú návrh do ďalšieho spracovania  
           b) zakresliť park pod ústavom + športoviská - Neposúvajú návrh do ďalšieho spracovania  
           c) zmeniť kruhové objazdy na ostrovčeky - Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu  
           d) zakresliť park nad ,,Slovenkou“ po ľavej strane - parcela 898 - Neposúvajú návrh do ďalšieho  
                                                                                                                  spracovania            
           e) opraviť jestvujúcu slepú ulicu na Úložisku podľa hraníc pozemkov - Súhlasia so zaradením  
                                                                                                                 v plnom rozsahu 
           f) v ÚPN-O Štôla č.3/2019 - oblasť 13 ( za domom služieb ) pridať športovú vybavenosť – Súhlasia 
                                                                                                                so zaradením v plnom rozsahu 
           g) doplniť altánok pri jazierku a workoutovom športovisku - Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu 
           h) zmeniť parcelu 965/5 na parkovisko - Súhlasia so zaradením v plnom rozsahu 

     27. a) Poslanci a starosta navrhli skrátiť plochu nového cintorína na plochu zelene a mobiliár   
           b) Poslanci a starosta navrhli pri súčasnom jazierku zväčšiť plochu verejnej zelene na parcele  
               KN-C 573/1 
           c) v ÚPN-O Štôla č. 3/2019 - oblasť 11 – Bývanie v rodinných domoch v Územnom pláne Štôla  
              zmeniť podlažia z 2+P na max 2-NP  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

  
      Starosta obce informoval, že podmienkou zaradenia žiadostí na zmeny a doplnky ÚPN je, že  žiadateľ 
      sa bude podieľať na  úhrade nákladov na obstaraní ZaD v súlade s § 19 stavebného zákona rovnakou  
      finančnou čiastkou až do úplnej výšky nákladov na obstaranie. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 
 

9. Starosta informoval, že je potrebné dofinancovať územný plán. Tieto prostriedky navrhol použiť 

z rezervného fondu  z prebytku rozpočtu Obce Štôla v roku 2023 v sume 5 400,- €. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky na 

vypracovanie územného plánu v sume 5 400,- €.  

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 

10. Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu rozpočtového 

roka vykonáva zmeny vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného rozpočtu.  

p. Martina Barč Pastrnáková predložila  rozpočtové opatrenie č. 2/2024 zo dňa 26.03.2024. Zmeny  

rozpočtu sú z dôvodu zmeny bežných príjmov v sume 1 197,- €  a výdavkov v sume 1 197,- €. 

Zmena použitia rezervného fondu vo výške 5 400,- €. Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu 

rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Peter Dobeš, Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Marek Pachoň, Ľubomír Rusnák) 

 



Diskusia:  
- upozornenie, že na Facebooku je zriadená stránka – Obec Štôla, ktorú nikto z kompetentných 
  ( starosta, zamestnanci a poslanci) nezriadil a poslanci navrhli, aby bola zrušená  
- návrh na zriadenie obecného kompostoviska. Starosta sa vyjadril, že cez leto by zabezpečil odvoz  
  pokosenej trávy     

 
 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 11/2024/130 – 11/2024/145  tvoria prílohu zápisnice. 

 
Zapísala: Martina Barč Pastrnáková 

 
 

 
 
          Vladimír Mierka 
            starosta obce 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
  
 Marek Pachoň            ............................................... 
 
 Peter Dobeš                ..............................................  

 

 


